
Verslag van de bestuursvergadering 81 van de VGG op 13 november 2024 op kantoor bij De 
Goudse 

Deelnemers: Han van Leeuwen, Wout Salet, Jan Jaap Sarink en Harry Spruijt. Afwezig met 
kennisgeving: Sonja Bok. 

Opening 

Verricht door Harry. 

Verslag van de bestuursvergadering 80 (7 augustus  2024) 

Akkoord. 

Binnengekomen mededelingen 

Bij de agenda was een lijst gevoegd met binnengekomen mededelingen over de periode 27 juli 2024 
tot en met 6 november 2024. Hier zijn verder geen vragen over. 

Zaken met De Goudse 

Voorafgaand aan de bestuursvergadering heeft een bespreking met de heren Bouwmeester en Prins 
van De Goudse plaatsgevonden. Aanleiding hiervoor is het  besluit van De Goudse om het convenant 
tussen De Goudse en onze vereniging op te zeggen. Dit convenant is opgemaakt bij de oprichting van 
onze vereniging en regelt onder meer de financiën en middelen die De Goudse beschikbaar stelt om 
de doelstellingen van de VGG  te kunnen verwezenlijken. In het convenant is onze belangrijkste 
doelstelling, zoals ook verwoord in onze statuten, namelijk het behartigen van de belangen van onze 
leden, opgenomen. Volgens De Goudse is de grondslag voor deze belangenbehartiging destijds 
vooral opgenomen vanwege het bestaan van het Pensioenfonds van De Goudse. De Goudse acht 
deze belangenbehartiging niet meer opportuun omdat het Pensioenfonds niet meer bestaat. Wij 
menen dat belangenbehartiging een kerntaak van ons moet blijven, mede omdat het ook breder dan 
alleen pensioenen gezien moet worden. In een nadere toelichting door De Goudse blijkt vooral dat 
een zaak, die door één van onze leden met onze ‘hulp’ is aangespannen de reden voor het besluit van 
De Goudse is. Het zou te veel tijd en energie kosten en niet meer in het tijdsbeeld passen. De Goudse 
zal een voorstel voor een nieuw convenant op papier zetten waarbij zij zich vooral zal richten op het 
ondersteunen van sociale activiteiten, door de VGG te organiseren. 
Na ontvangst van het voorstel van De Goudse zullen wij ons nader beraden. 

Verder geeft De Goudse aan dat wij niet worden uitgenodigd voor eventuele interne sessies bij De 
Goudse die over nieuwe pensioenregelingen gaan. De reden hiervoor is dat het hoorrecht voor 
Vereniging van Gepensioneerden naar mening van De Goudse alleen geldt voor Pensioenfondsen.  

Ook deelde De Goudse mee dat pensioenverzekeringen gesloten bij Life Sight nu zijn ondergebracht 
bij Zwitserleven, Harry zal navragen welke contactpersoon voor ons is aangewezen. 

Zaken van de penningmeester 

Bij het opmaken van het resultaat over dit boekjaar zal Jan Jaap nog met Cees Mourits overleggen en 
dan ook het eerder geconstateerde verschilletje van euro 27,96 bespreken. 
Idem neemt hij bij het maken van de begroting met Rob Haster contact op gezien zijn idee voor een 
iets andere insteek. 

De vrijwilligersvergoeding voor 2025 blijft wat ons betreft op hetzelfde niveau als in 2024. Dit wordt in 
de begroting opgenomen. 

Bij sociale activiteiten bieden wij een bloemetje aan. Er lijkt zich landelijk een trend te ontwikkelen dat 
verse bloemen minder in trek zijn. Ook de prijs speelt een rol. Jan Jaap zal Sonja vragen de reacties 
op het aanbieden te monitoren en navraag te doen over te verwachten prijzen in 2025. 

Jan Jaap krijgt toestemming een aantal documenten definitief te archiveren. 



Uitje 2024-2025 

Evaluatie 2024: 

Geslaagd uitje. Wel jammer dat we net als vorige keer rond een uur of acht haastig uit het restaurant 
moesten vertrekken. Er is de nodige aandacht gevraagd bij de organisator om dit probleem te 
voorkomen. Het komt voor dat leden die zich voor het reisje ingeschreven hebben niet meer weten of 
ze zich daadwerkelijk opgegeven hebben of zich meerdere malen aanmelden. Ook wordt er 
tussentijds gevraagd wanneer ze nadere info krijgen. Wout zal bekijken of er bij de (digitale) 
aanmelding ook een bevestiging naar het e-mailadres van betrokkene verstuurd kan worden. 

Uitje 2025 

Inclusief de huidige organisator Zwaluw zijn er negen aanbieders benaderd welk programma zij 
kunnen bieden en globaal tegen welke prijs. 

Uitrol VGG e-mailadressen 

Worden nu voor extern berichten verkeer gebruikt. Rob de Jong heeft bericht dat er geen fysieke 
voorraad briefpapier meer is. Hij heeft het sjabloon gelijk als Jan Jaap aangepast met het nieuwe e-
mailadres. 

Rondvraag 

Wout heeft de sheets van de presentatie die Geert Bouwmeester tijdens het diner van het uitje op 5 
september aan de aanwezigen heeft gegeven fysiek bij zich. Hij zal ze ook digitaal nog eens 
verzenden. Han zal Guus vragen of deze op de site geplaatst kunnen worden. 
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